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Dagsorden: 
 

• Godkendelse af referat fra sidste møde  
• Fremdrift på Igangsatte aktiviteter 

o Økonomi 
o Hjemmeside 
o Overdragelse (lukket punkt) 
o Grønne områder 
o Legeplads 
o Sneberedskab 
o Festudvalg 

• Indkommende mail´s fra medlemmer 
• Any Other Business 

 
Bestyrelsesmødet 
Emner Opgaver / resultater 
Godkendelse af sidste referat Referat fra Bestyrelsesmøde 25/6-19 Godkendt 

Fremdrift på igangsatte 
aktiviteter 

Økonomi: 
Kasseren fremlagde konto oversigt der er 265.000 på kontoen 
50.000 på vej konto + 50.000 budgetteret 2019 
 
Legeplads: kommunen vil give 150.000 + moms,  
Vi kan spare 10.000 på belysning som skal bruges på legeplads,  
Spar 10.000 på gartneren ved kilen som skal bruges på legeplads 
Eget budget 20.000 fra 2018 + 20.000 for 2019 
Total: 247.500 
Koster: 255.640,69 
Mangler 8140,69 for at kunne starte balancebanen som er 1. fase af 
legepladsen. 
 
Der blev stemt om overskridelse af budget for etablering af legeplads for 
at starte projektet. 
6 medlemmer samt suppleant: alle enige i budget overskridelse for 
etablering at legeplads kan påbegyndes.  
 
Hjemmeside: 
 
Opslag omkring fest d. 31/8-19 mere info følger 
Opslag omkring haveaffald også info på FB (Link) 
 
Overdragelsesforretning: 
 
Kommunen er informeret om ny arbejdsgruppe, for at finde tid til møde. 
 
Grønne områder: 
 
Gartner kontaktes angående træer mellem Grimsager og Nordager – 
LBAB/DAB skal kontaktes angående grimsagers holdning til træerne, hvis 
ikke der forelægger info allerede.  
Bortskaffelse af have affald og klargøring af grønneområder  er ordnet 
eller bliver ordnet bortset fra banevolden –HUSK at fjern haveaffald fra 
Fælles områder ellers skal vi alle betale for det! 
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Næste møde i bestyrelsen: 
 
Dato:20/8-19 Tid: 19.00 Sted: Muldager 10 
 
Husk at se hjemmesiden: Vestervang4070.dk for info 
 
Spørgsmål og kommentarer kan skrives til bestyrelsen på: vestervang4070@gmail.com 
 

Belysning ved Banevolden skulle graves pga. Ledelys, lampen ikke opsat 
endnu, og grave arbejde er ikke lavet pænt – kommunen kontaktes for 
udbedring. 
 
Legeplads: 
 
LAG søges ikke, da vi skal lægge pengene ud selv. 
LBAB og DAB har ikke givet svar endnu. 
Bormesteren kontaktet angående finansiering, men ikke svaret endnu. 
Flygtninge venner vil presse på med byggetilladelse hvis muligt.  
DGI undersøges om de kan søges for at med finansiere legepladsen.  
Levende hegn omkring legepladsen samt hvornår der plantes blev 
diskuteret., ca. 1 m. Høj ligusterhæk, mod vejen og højere som 
lyddæmpning mod bebyggelse – økonomi i forhold til støjdæmpning blev 
diskuteret. 
Budget til vedligehold til legepladsens grønne arealer blev diskuteret – 
men er først på budget 2020.  
 
Etablering af legeplads godkendt i bestyrelsen af 6 medlemmer og 1 
suppleant – alle for! 
 
Byggetilladelsen bliver behandlet hos kommunen, de er kontaktet, men vi 
har ikke fået svar, etablering af legeplads kan først begynde når 
byggetilladelsen er bekræftet, derefter er der 6 ugers ”etablerings tid”. 
 
Sneberedskab:  
Intet nyt 
 
Festudvalg: 
 
Husk Lørdag d. 31/8-19 er der sommerfest for alle i udstykningen, mere 
information følger. 
 
Budgetrammen til festen er godkendt. 
 

Indkommende mail´s fra 
medlemmer:  
vestervang4070@gmail.com 
 

12/6-19 kommunen har påbegyndt byggetilladelse til legeplads. 
DGI konsulent har givet info om fonde,  inspiration til ansøgning m.m. 
Bormester spørger om deltagelse i Lejre kommune landsbyudvalg – 
infomøde d. 22/8-19 – beboere kan søge information ved bestyrelsen 
eller kommunen. 

Any Other Business 
 
 

Evt: 
Støjgener fra Grimsager diskuteres. 
Kontakt liste på bestyrelses medlemmer er lavet. 


